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1.4.2011.Istorijski čas posvećen dr Mladenu 
Stojanoviću 
 
Povodom 115. godišnjice rođenja i 69. 
godišnjice pogibije narodnog heroja dr 
Mladena Stojanovića  juče je održan 
istorijski čas i položeni vijenci ispred 
spomenika legendarnog partizanskog 
komandanta.Vijence su položile delegacije 
SUBNOR-a , ustanova i sportskih društava 
koji nose ime dr Mladena Stojanovića, 
Boračke organizacije ,  opštine Prijedor i 
susjednih potkozarskih opština. 
 

 
 
 -Mladen je bio  čovjek za primjer, 
revolucionar  od najranije mladosti pa do 
kraja života, najpopularnija ličnost ustanka 
na Kozari, Krajini i mnogo šire i jedan od 
najhrabrijih boraca i rukovodilaca 
Narodnooslobodilačke  borbe. Zato je 
njegov je lik  ostao da živi u sjećanju 
zajedno sa slavom herojske Kozare, rekao 
je   prisutnima predsjednik opštinske  
organizacije SUBNOR-a Veljko Rodić. 
 On je dodao da  je pred sadašnjim i 
budućim  generacijama zadatak da čuvaju i 
njeguju tekovine narodnooslobodilačkih 

ratova  potaknute tim neizmjernim 
herojstvom. 
Zamjenik načelnika  opštine Prijedor 
Milenko Đaković  je obraćajući se 
prisutnima podsjetio  da je Mladen 
Stojanović u vrijeme pogibije, aprila 1942. 
godine, bio komandant Drugog kozarskog 
narodnooslobodilačkog odreda i načelnik 
Operativnog štaba za Krajinu. 
-Mladen je i prije pogibije postao legenda, 
jer su ga krasili humanizam, revolucionarni 
duh, odmjerenost i poštenje, rekao je 
Đaković. 
On je dodao i da je veliki  Mladenov 
doprinos razvoju zdravstva, sporta i kulture 
u predratnom Prijedoru.Spomen na ovog 
legendarnog junaka Kozare održava se 
svake godine ispred bronzanog spomenika 
dr Mladena Stojanovića, koji je djelo 
njegovog brata, vajara Sretena Stojanovića. 
 
 
SO Prijedor zasjedala 16.3. 
Usvojen izvještaj načelnika opštine 
 
Odbornici Skupštine opštine  Prijedor 
usvojili su na  ovom  zasjedanju    Izvještaj 
o radu načelnika i  opštinske 
Administrativne službe  za 2010. godinu, 
konstatujući da su rezultati tog rada vidljivi 
u svim oblastima života grada. 
 Načelnik opštine Marko Pavić je istakao 
da su u prethodnom periodu realizovani svi 
planirani  programi i strateški planovi , a 
da su pri tom  sve odluke donošene 
dvotrećinskom većinom glasova. 
 

 
 
 -Bilo mi je zadovoljstvo da čujem 
pohvale, ali i sugestije koje su iznijeli 
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odbornici  o radu  opštinske administracije 
, ali je činjenica da su tokom ovog perioda 
našeg rada stvorene  objektivne 
pretpostavke za dalji razvoj  opštine 
Prijedor , kazao je  Pavić. 
 Prema njegovim riječima , pozitivna 
ocjena o radu  je uslijedila i zato što je  iz 
srednje razvijenih, opština Prijedoru sada u  
rangu  razvijenih, da se radi po evropskim 
standardima,te da su mnogim institucijama  
i ustanovama omogućili normalan rad.   
 -Ono što je najvažnije je da smo napravili 
razvojni budžet kroz koji smo , i u 
uslovima ekonomske krize , stimulisali  
poljoprivredne proizvođače, kao i one koji 
se bave industrijskom proizvodnjom da bi 
što više zapošljavali, a što je u interesu 
građana, kazao je Pavić. 
On je dodao da se ovim  potvrđuje da je u 
opštini stvorena povoljna klima za rad 
privrednika, da je Prijedor postao 
primamljiv za strane investitore što će se 
odraziti i na dalji napredak u drugim 
segmentima života ove lokalne zajednice.  
 
 
Nagrade opštine dr Brdaru, Pozorištu i 
Mitalu   
 
Povelju počasnog građanina opštine 
Prijedor ove će godine ponijeti profesor 
doktor Radivoj Brdar, nagradu opštine 
Pozorište Prijedor, a plaketu opštine rudnik 
"Arselor Mital Prijedor", odlučili su 
odbornici Skupštine opštine Prijedor . 
 Doktor Radivoj Brdar, profesor dječije 
hirurgije na Medicinskom fakultetu u 
Beogradu, rođen u selu Marini kod 
Prijedora, nemjerljivo je pomagao 
stanovništvu opštine Prijedor ukazivanjem 
ljekarske pomoći na Dječijoj klinici 
Medicinskog fakulteta u Beogradu i 
drugim zdravstvenim ustanovama u Srbiji, 
navodi se u obrazloženju odluka.  
 Pozorište Prijedor u istoriji dugoj 58 
godina lani je imalo najuspješniju sezonu i 
bilo, prema brojnim ocjenama, 
najuspješniji ansambl ne samo u Republici 
Srpskoj nego i u BiH, o čemu svjedoči šest 
nagrada na najstarijem i najznačajnijem 

pozorišnom festivalu u BiH, u Jajcu, dvije 
izuzetne glumačke nagrade na 
Međunarodnom festivalu pozorišta u 
Brčkom, te učešće na "Sarajevskoj zimi" i 
Međunarodnom festivalu u Klužama u 
Sloveniji. 
 Rudnik "Arcelor Mital Prijedor" 
zapošljava 800 radnika, a u skladu sa 
trendom rasta proizvodnje očekuje se i 
porast zaposlenosti. Od osnivanja do danas 
proizveo je osam miliona tona željezne 
rude koju prodaje željezari u Zenici, ali i 
izvozi u Češku, Poljsku i Rumuniju. Lani 
je proizveo 1,4 miliona tona rude ili za 17 
odsto više od plana, ostvarivši prihod od 
75 miliona maraka i izvoz od 22 miliona 
KM. Fondacija Arcelor Mital realizovala je 
oko stotinu projekata u oblastima 
obrazovanja, zdravstva, sporta, kulture, 
umjetnosti i socijalne zaštite. 
 Odluke o priznanjima za doktora Brdara i 
za Pozorište Prijedor odbornici su podržali 
jednoglasno, dok su odluku o nagrađivanju 
rudnika podržala 22 odbornika, a pet ih je 
bilo uzdržanih.   
 Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je da na javni poziv Komisije za 
nagrade i priznanja opštine Prijedor nije 
došlo puno prijedloga, tako da ni Komisija 
nije imala velik izbor, kao i da je rudnik 
"Arselor Mital Prijedor" bio jedini 
kandidat za nagradu iz oblasti privrede. 
 -Rudnik godišnje opštini uplati milion 
maraka. Samo u prvom kvartalu ove 
godine uplatio je 290.000 KM. To je 
najveća firma u Prijedoru, ima najveći broj 
zaposlenih, najveći dohodak i u cjelosti 
izvršene sve obaveze, istakao je Pavić 
podsjećajući da poređenje sa predratnim 
rudnikom nije moguće ako se nema u vidu 
da sadašnji rudnik posluje samo na kopu 
Omarska, a predratni je poslovao i na 
kopovima LJubija i Tomašica.  
 Dio odbornika sporio je nagrađivanje 
rudnika "Arcelor Mital Prijedor" navodeći 
neadekvatan odnos kompanije prema 
zajednici, problematičnu eksproprijaciju 
imovine prilikom otvaranja novog 
rudokopa Buvač i zagađivanje okoline. 
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 Odbornici su takođe naveli da bi rudnik, 
ako se uporede današnja i predratna 
proizvodnja, danas trebalo da zapošljava 
2.500 a ne 800 radnika. 
 Ova priznanja biće uručena 16. maja na 
svečanoj akademiji u povodu Dana opštine 
Prijedor.  
 
U prvom kvartalu izvršenje budžeta 94 % 
 
U prijedorskoj  opštini izvršenje budžeta u 
prvom  ovogodišnjem kvartalu iznosio je  
94% u odnosu na plan.Načelnik Odjeljenja 
za finansije   Biljana Malbašić izjavila je 
da je ostvareni prihod iznosio  oko 
7.175.000 KM i da je u  odnosu na  
prošlogodišnji  uporedni period  veći  za 
oko 1.619.000KM, ali da je od 
ovogodišnjeg  plana, koji  je iznosio  oko 
7.629 .000 KM,manji  za oko 454 .000KM. 
-S obzirom na početak  godine  može se 
reći  da  se radilo o solidnom izvršenju 
budžeta ,međutim nije se zadovoljno  sa 
prilivom sredstava po  osnovu  PDV-a 
pošto  se  plan  izvršen sa  88% ,odnosno 
prihodi su  iznosili oko 3.716.000KM i bili 
su manji za oko 512.000 KM  u  odnosu  
na  plan   oko 4.228.000 KM, rekla je 
Malbašićeva. 
Ona je  istakla da su  među  ostalim  
ostvarenim  budžetskim prihodima   
izvorni prihodi,prihodi od prodaje imovine 
i povučena kreditna sredstva. 
Malbašićeva   je kazala  da ih manje 
ostvaren i prihodi  od plana nisu  omeli da 
obaveze prema budžetskim korisnicima i 
ostale obaveze izmire na vrijeme. Ona je 
dodala da očekuju da će   sredinom  godine 
biti veći  procenat izvršenja budžeta. 
Ovogodišnji  budžet prijedorske opštine 
iznosi  oko 33.519.000 KM. 
 
Međunarodna konferencija-Mala i 
srednja preduzeća 
 
Načelnik opštine Marko Pavić je otvarajući 
međunarodnu konferenciju pod nazivom 
„Istraživanje,inovativnost i razvoj malih i 
srednjih preduzeća „   koja je održana na 
Mrakovici istakao da je opština Prijedor sa 

svojim insitucijama stvorila povoljnu 
klimu za privlačenje  stranih investitora i  
da  nastoji  da stvori takve uslove da se 
biznis može nesmetano odvijati. 
 

 
 
-U procesu privatizacije  mi smo  ostali   
bez mnogih preduzeća  i    u promjeni  
strukture  tražimo oslonac  u novim 
preduzećima, a u ovakvim uslovima to 
mogu biti mala i srednja preduzeća. Ja ne 
mogu nikako prihvatiti da nam je neko 
nametnuo da moramo imati mala i srednja 
preduzeća jer ona se uvijek naslanjaju na 
velika, a ona su uvijek u našem slučaju 
izvan naše teritorije. Ja nisam pristalica 
toga, ali sadašnje okolnosti su takve da mi 
moramo raditi na razvoju malih i srednjih 
preduzeća, kazao je Pavić. 
 

 
 
 
Inače, Agencija za ekonomski razvoj 
opštine Prijedor  realizuje projekat  
„Učiniti da razvoj i ekonomsko 
unapređenje budu realnost za mala i 
srednja preduzeća“ na kojem radi ukupno 
15 organizacija koristeći sredstva 
Okvirnog programa 7 Evropske Unije kao 
glavnog  instrumenta za finansiranje 
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naučnog istraživanja u Evropi.U okviru tog 
programa , a uz podršku  USAID-SIDA 
FIRMA projekta  i SEENet programa,  
održana je dvodnevna konferencija   na  
kojoj su pored predstavnika opštine 
Prijedor  učestvovali  u predstavnici 
Ministarstva industrije, energetike i 
rudarstva Republike Srpske, Ministarsva  
razvoja, poduzetništva i obrta  Federacije 
BiH , USAID SIDA FIRMA projekta kao i 
govornike iz  Belgije, Poljske, Njemačke i 
Velike Britanije. 
 Dejvid Kejn  šef USAID-SIDA projekta je 
istakao da je u pitanju  petogodišnji 
projekat vrijedan 20 miliona dolara  kojima 
nastoje  dati podršku poboljšanju 
konkurentnost preduzeća  u drvnom, 
metalnom i sektoru turizma u BiH. 
 

 
 
-Do sada imamo dosta rezultata jer 
projekat traje već godinu i po i to u 
proizvodnji boje i dizajna, ali naši glavni 
ciljevi su veći prihod i 
zapošljavanje.Pozicije  BiH na listi 
globanih indeksa inovacije nisu dobre i 
ukazuju na problem i  potrebu poboljšanja 
sistema inovacija buduću da  od 142 
zemlje , BiH zauzima  116 mejsto i na 
kraju  je liste u Evropi , kazao je Kejn. 
Mauro Bjanki međunarodni  poslovni 
konsultant je istakao da su prednosti rada 
malih i srednjih preduzeća su ogromne  jer 
ona imaju potencijal, energiju i dobre 
ideje, a minimalan rizik. 
-Mora se uložiti dio novca u istraživanje da 
bi se mogla pobijediti konkurencija.Jedna 
od misija EU je da pomogne ovim 
preduzećima tako što će smanjiti 
određenim novčanim inputom rizik koja će 

imati, a postoje i programi za koje mala i 
srednja preduzeća mogu aplicirati i to se 
dešava već desetak godina u Evropi, kazao 
je Bjanki. 
 

 
 
Milan Cvijić pomoćnik ministra industrije, 
energetike i rudarstva za razvoj malih i 
srednjih preduzeća i preduzetništva u RS je 
istakao da je RS ima blizu 14 000 
preduzeća,. 
-To ništa ne govori, ako dodamo podatak 
da u RS ima  99,6 odsto  malih i srednjih 
preduzeća, i samo 50 velikih. Mala i 
srednja preduzeća  imaju svoju specifičnost 
jer uvijek imaju problema sa resursima , 
nemaju dovoljno radne snage i kapitala te 
obrtnih sredstava i nemaju dovoljno 
inovativnim programa.Oni mogu tražiti 
kooperaciju i delegirati razne svoje 
funckcije drugima  , ali funkciju razvoja ne 
smiju nikome delegirati,kazao je Cvijić. 
 

 
 
On je dodao da je  Vlada RS odnosno 
Narodna skupštine  usvojila nacrt 
Strategije razvoja malih i srednjih 
preduzeća  i preduzetništva 2011-2013 i u 
njoj je strateški cilj izgradnja 
konkurentnosti ovih preduzeća upravo je 
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prepoznala inovacije i definisala način 
kako da se tim preduzećima pomogne. 
Milan Pipilović predsjednik Udruženja 
samostalnih privrednika ošptine Prijedor je 
istakao da o tome u kakvom su položaju 
mala i srednja preduzeća već govore 
podaci koliko je u posljednje vrijeme ovih 
preduzeća zatvoreno. 
-To znači da  stanje nije dobro , a 
preduzetnici su jako opterećeni poreskim ,a 
posebno vanporeskim davanjima. 
Preduzetničke radnje se tretiraju kao radnje 
kad treba nešto platiti, kad treba ostvariti 
neko pravo, a kad treba nešto platiti onda 
se tretiraju kao pravna lica.Kako ćemo se 
razvijati kada je administrativnih zabrana 
previše, nama su vezane ruke i mi ne 
možemo izvoziti, nama treba finansijska 
pomoć odnosno povoljna kreditna sredstva 
ne sa megalomanskim kamatama, ne 
trgovačkih nego za razvoj za proizvodnju, 
kazao je Pilipović 
Prvi dan konferencije je  bio posvećen 
transferu znanja i iskustava iz EU u okviru 
kojeg  su predstavnici partnerskih 
organizacija na projektu iz zemalja EU 
(Španija, Belgija, Poljska, NJemačka i 
Velika Britanija) prezentovali načine 
funkcionisanja sistema koji omogućuje 
povezivanje MSP i obrazovno-
istraživačkih institucija, te strategije i 
politike zemalja iz kojih dolaze sa  
primjerima programa  dostupnih MSP  za 
potrebe istraživanja, razvoja i 
inovativnosti.  
 
Akcija uređenja grada 
 
Opština Prijedor  i ove godine u cilju 
ljepšeg izgleda grada pored redovnih 
aktivnosti predviđenih Programom 
zajedničke komunalne potrošnje organizuje 
akciju  proljetnog uređenja grada  za koju 
će biti izdvojeno oko 23 000 KM. Akcija  , 
čiji je moto „Ljepši i čišći grad treba biti 
briga svih nas“ obuhvata čišćenje grada, 
odnosno uređenje zelenih površina oko 
škola, poslovnih objekata, stambenih 
zgrada, ulica, trotoara, obala i korita rijeka, 
kanala Bereka  i drugih neuređenih 

površina na području opštine Prijedor. 
Opština Prijedor će u sklopu ove akcije 
organizovati besplatan odvoz prikupljenog 
otpada u akcijama kao i odvoz kabastog 
otpada a prema utvrđenom rasporedu 
Komunalnog preduzeća. Opština je  
obezbijedila   10 000 sadnica cvijeća, 100 
ukrasnog grmlja, 40 klupa i  40 korpi, za 
uređenje  škola i mjesnih 
zajednica.Predviđeno je da se u akciju 
uključe građani, mjesne zajednice, vlasnici 
poslovnih prostora, škole, omladinske 
organizacije, nevladine organizacije i  
zajednice etažnih vlasnika i  da daju svoj 
doprinos očuvanju, zaštiti i unapređenju 
životne sredine, komunalne i zdravstvene 
higijene, odnosno da daju svoj doprinos 
ljepšem izgledu grada. Akcija uređenja 
trajaće do kraja aprila. 
 
Susret privrednika Beograda i Prijedora 
 
Robna razmjena Republike Srpske i Srbije 
prošle godine  je dostigla 600 miliona evra, 
a 150 miliona evra samo u prva dva 
mjeseca ove godine, dok je pokrivenost 
uvoza izvozom lani iznosila 45 odsto, a u 
prva dva mjeseca više od 50 odsto, rekao je 
danas u Prijedoru predsjednik Područne 
privredne komore Banjaluka Nikola 
Tolimir. 
 

 
 
-Nama je privreda Srbije kičma saradnje i 
očekujem da će tako biti i ubuduće. Svake 
godine suficit se smanjuje i rezultati su iz 
dana u dan sve bolji, rekao je Tolimir na 
otvaranju susreta privrednika Beograda i 
Prijedora.  
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 On je dodao da Područna privredna 
komora Banjaluka okuplja 21 opštinu, što 
je trećina svih opština RS, i da je logična 
inicijativa Prijedora da se regionalizuje u 
privrednom pogledu i da bude sjedište 
nove regionalne organizacije Privredne 
komore RS.   
 Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je da ova opština ima nešto više od 
110.000 stanovnika i da je vrlo teško 
baratati nepreciznim podacima. 
 -Jedni u Evropi nismo imali popas 
stanovnika 20 godina niti ćemo ga sad 
imati. A šta znači proizvoditi kad ne znate 
za koliko ljudi priizvodite i šta znači raditi 
kad ne znate za koji broj ljudi pružate 
usluge, upozorio je Pavić. 
 On je podsjetio da je prije rata Prijedor 
imao 27.000 zaposlenih, a danas ih ima 
17.000, naglašavajući da lokalna zajednica 
mora imati svoje mjesto u razvoju i 
diktirati donošenje zakona, a ne da joj se 
nameću "odozgo". 
 -RS sa Srbijom ima zakonske okvire za 
sradnju, ima želju, ima svoju pripadnost i 
ima Drinu koja spaja, a ne razdvaja, i to je 
dovoljno za uspješan početak razgovora, 
poručio je Pavić privrednicima. 
 Potpredsjednik Privredne komore Beograd 
Dragan Trivan rekao je da ova komora vrlo 
često organizuje regionalne susrete, a da je 
ovaj skup u Prijedoru jedan od najbolje 
organizovanih. 
 -Pored bratskih i prijateljskih veza, 
pokazatelj saradnje i je sporazum između 
Područne privredne komore Banjaluka i 
Privredne komore Beograd iz januara ove 
godine, a ovo je jedna od prvih aktivnosti 
proisteklih iz tog njega, iako smo i 
godinama prije toga sarađivali, podsjetio je 
Trivan.  
 On je poručio privrednicima iz Prijedora 
da, osim posebne kancelarije Područne 
privredne komore Bnjaluka u Privrednoj 
komori Beograd, u oovj komiri na 
raspolaganju imaju sve njene službe i svih 
150 zaposlenih.  
Pomoćnik predsjednika opštine Zvezdara 
Miloš Petrović rekao je da ova opština ima 
oko 180.000 stanovnika, 24 škole, 25 

vrtića, 19.000 učenika, 6.000 mališana u 
vrtćima, Centar za socijalni rad, dva doma 
zdravlja, dvije policijske stanice, gradsku 
bolnicu i ogroman potencijal, ali da nema 
ono što se zove nadležnost. 
 

 
 
 -Nadam se da će današnji skup u Beograd 
dovesti neke nove ljude koji će započeti 
neke nove poslove, jer su privrednici 
najbitniji segment koji može dovesti do 
boljeg života, poručio je Petrović.   
Učesnicima su predstavljeni privredni 
potencijali Banjaluke, Prijedora, Zvezdare, 
Područne privredne komore Banjaluka i 
Privredne komore Beograda i prezentovani 
Elektrotehnička škola "Rade Končar" 
Beograd, Visoka škola elektrotehnike 
Beograd i 3D tehnika, takozvani 
radioprototajping. 
Susrete su organizovale prijedorska 
kancelarija Privredne komore RS i 
Privredna komora Beograd, a okupili su 
30-ak privrednih subjekata iz Beograda i 
više od 70 iz Prijedora. 
 
Javni pozivi za podsticaj zapošljavanju 
 
Opština Prijedor raspisala je  tri javna 
poziva  za  dodjelu podsticajnih sredstava  
iz budžeta za određene projekte koji su 
predviđeni Strategijom razvoja opštine čija 
je ukupna vrijednost  320 000 
KM.Načelnik  Odjeljenja za privredu i 
poljoprivredu Boro Vojvodić potvrdio je 
da je riječ o projektima podsticaja 
samozapošljavanja  za koji su budžetom 
planirana sredstva od 150 000KM , 
podsticaju zapošljavanja mladih  visoko 
obrazovanih kadrova  do 35 godina starosti 
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za šta je predviđeno  50 000KM  i 
podsticaj poslodavcima za zapošljavanje 
novih radnika  65 000 KM. 
-Javni poziv se odnosi i na podršku 
preduzećima za uvođenje standarda 
kvaliteta za šta je budžetom prediđeno 30 
000 KM, kazao je Vojvodić. 
On je pojasnio da je cilj  da preduzeća 
budu osposobljena za izvoz svojih 
proizoda na strano tržište te da se 
dodjeljuju sredstva od po 5000 KM po 
preduzeću. 
-Novina je poziv kojim se dodjeljuju 
podsticajna sredstva  za podršku 
povezivanju i preduzetničkim  
inicijativama  žena, za šta je predviđeno  
20 000 KM  odnosno pojedinačna sredstva  
od po 3000K M po  jednoj korisnici , rekao 
je Vojvodić. 
On je dodao i da prijavljivanje na ove 
javne pozive uslovljava i ispunjavanje 
određenih uslova, od kojih je bitno da se 
kandidati nalaze na evidenciji Zavoda za 
zapošljavanje, da djelatnosti za koje traže 
pdosticaj moraju biti proivodne i da se 
nakon završetka projekta ne mogu 
najmanje godinu dana odjaviti djelatnost i 
vratiti se na biro. 
-Budući da se ovo uglavnom projekto koje 
provodimo već treću godinu , uslove koje 
smo predvidjeli su rezultat negativne 
prakse iz ranijeg perioda kada je oko 50 
odsto korisnika podsticajnih sredstava 
nastavilo djelatnost, dok su se drugi vratili 
na biro i kao razlog naveli svjetsku 
ekonomsku krizu, pogoršane uslove 
poslovanja i povećanje poreza i doprinosa 
na plate, rekao je Vojvodić. 
Za realizaciju ovih pet projekata opština 
Prijedor je prošle godine izdvojila 260 000 
KM,a realizovano je 178 000KM za koje je 
konkurisao 81 aplikant od kojih je njih 39 
ispunjavalo uslove. 
 
Zaposleno 22,8 odsto radnika više nego 
prošle godine   
 
U prvom kvartalu ove godine u Prijedoru 
je zaposleno 387 lica ili za 22,8 odsto više 
nego u istom periodu prošle godine, podaci 

su ovdašnje filijale Zavoda za 
zapošljavanje Republike Srpske .U ovom 
periodu rudnik "Arserol Mital Prijedor" 
zaposlio je 70 novih radnika, 
"Prijedorputevi" 50, "Nova Ivančica" 
deset, a ostala preduzeća i ustanove 
zaposlili se pojedinačno znatno manji broj 
radnika.Na evidenciji prijedorskog Biroa 
za zapošljavanje na kraju prvog kvartala 
bilo je 13.145 lica koja aktivno traže 
posao, što je u odnosu na lanjski uporedni 
period više za 2,1 odsto. 
Na njenoj  evidenciji  u  periodu  januar -
mart nalazilo se 20.948 lica koja su aktivno 
tražila posao .što je više za 0,5%  u odnosu 
na  isti period prošle godine. 
 
Održan Sajam cvijeća 
 
Na prijedorskom šetalištu održana je 
turističko-privredna manifestacija „Dani 
cvijeća“ koja je okupila šest  proizvođača 
cvijeća sa područja opštine Prijedor i  
ovdašnje Komunalno preduzeće. 
 

 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da je namjera opštine , kao 
organizatora ove manifestacije, da 
populariše plasteničku proizvodnju cvijeća 
i da se vidi kako jedno domaćinstvo može 
na svom zemljištu sa vlastitim snagama da 
napravi jedan dobar biznis. 
-Svi izlagači koje smo obišli su zadovoljni 
ovim načinom prezentacije svoje 
proizvodnje jer pored toga što izlažu ovo je 
prilika da u vrijeme sadnje svijeća i 
uređenja dvorišta dosta svojih proizvoda i 
prodaju, kazao je Pavić. 
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On je najavio da će opština Prijedor i u 
narednom periodu stimulisati i ovu i uopšte 
plasteničku proizvodnju jer smatra da je to 
oblast u kojoj nisu iskorišćeni svi 
raspoloživi kapaciteti. 
Šef Odsjeka za unapređenje poljoprivrede 
Tatjana Marić je potvrdila da će u toku 
2011. godine za ukupnu plasteničku 
proizvodnju izdvojiti oko 30 000 KM,  za 
površinu od  oko 1500 kvadratnih metara 
,a od toga se deset bavi proizvodnjom 
cvijeća, dok je za ovu godinu u planu 
podrška  od 1 KM po kvadratu za  
zasnovanu proizvodnju i   3 KM po 
kvadratu za novozasnovane plastenike 
 
Bogat program  za prijedorsko 
Kulturno  ljeto  
 
Manifestacija "Kulturno ljeto", koju treću 
godinu zaredom organizuje opština 
Prijedor, ove će se godine održati od 18. 
maja do 26. avgusta, najavila je danas 
načelnik Odjeljenja za društvene 
djelatnosti opštine Prijedor LJiljana Babić. 
 -Manifestaciju će otvoriti izložba 
povodom Svjetskog dana muzeja, a 
zatvoriti predstava Pozorišta Prijedor 
`Heroj nacije` na otvorenom, rekla je Babić 
na konferenciji za novinare u Prijedoru.  
 Ona je naglasila da je iz opštinskog 
budžeta za Kulturno ljeto izdvojeno 20.000 
KM, kao i prošle godine. 
-Riječ je o skromnim sredstvima i zato se 
moramo zahvaliti svim učesnicima, javnim 
institucijama, javnim ustanovama, 
kulturno-umjetničkim društvima, 
udruženjima nacionalnih manjina i 

Turističkoj organizaciji opštine Prijedor 
koji nisu iskazali nikakve posebne zahtjeve 
osim osnovnih troškova, istakla je 
Babićеva. 
 

 
  
Ona je dodala da će u Kulturnom ljetu 
učestvovati i gosti iz gradova pobratima - 
Novog Mesta i Boveca u Sloveniji, Trenta 
u Italiji i Pančeva u Srbiji.  Tokom četiri 
mjeseca Kulturnog ljeta Prijedorčani će 
moći da prisustvuju večerima folklora, 
pozorišnim predstavama, izložbama na 
otvorenom, koncertima, projekcijama 
filmova, maskenbalu, zvaničnom otvaranju 
turističke sezone, svirkama lokalnih 
bendova, promocijama, te tradicionalnim 
manifestacijama "Zlatne ruke Potkozarja" i 
Likovna kolonija "Sreten Stojanović". 
Većina kulturnih sadržaja tokom ljetnih 
dana odvijaće se na otvorenom - gradskim 
trgovima, u Ljetnoj bašti, Lapidarijumu 
Muzeja Kozare, ispred rodne kuće Sretena 
i Mladena Stojanovića, a svoja vrata 
otvoriće i bioskop "Kozara", Pozorište 
Prijedor, Galerija `96, Narodna biblioteka 
"Ćirilo i Metodije", Muzej Kozare i Hotel 
"Monument" na Mrakovici. 
 
 
_________________________________   
Izdavač: Opština Prijedor 


